
Kandidatur til formandskabet i Middelfart Sejlklub 

 

Undertegnede ønsker hermed at stille op til valg som formand i Middelfart Sejlklub.  

 

Til dem som ikke kender mig, så har jeg været medlem af Middelfart Sejlklub de sidste 20 år, og har i den 

forbindelse haft kontakt med de fleste udvalg i klubben. Både som aktiv aftenkapsejler, forælder til to børn 

der har været (og en der stadig er) i ungdomsafdelingen, og som tursejler i vores Dehler 34 ved bro 4.  

 

Med udgangspunkt i den glæde som jeg altid har haft ved sejlsport, ønsker jeg at bidrage til at Middelfart 

Sejlklub forbliver en åben klub, der både kan rumme alle de traditionelle aktiviteter som klubben er ramme 

om, men samtidig også kan være en klub, der er nysgerrig på det der rører sig indenfor sejlsport.  

 

Klubben skal være gennemsigtig og åben, og det bør ske gennem direkte og åben dialog med alle 

medlemmer. Ingen klub uden frivillige, så mit håb er også, at MS kan være en klub hvor en stor del af 

medlemmerne bidrager til klubbens drift og udvikling i større eller mindre grad, og derigennem opnår en 

tilknytning til klubben.   

 

Middelfart Sejlklub er en aktiv sejlklub, og jeg ønsker det skal være en klub der omfavner fleste mulige 

sejlere i Middelfart Marina, uanset om de er aktive i et af udvalgene, sejler kapsejlads eller er tursejlere og 

har deres båd liggende i havnen. Som bosat i Middelfart mener jeg desuden, at MS skal være det naturlige 

omdrejningspunkt for sejlsport i området, og være kendt som en aktiv del af byen.  

 

 

Med sejler hilsner  

 

Uffe Sudergaard 

 

 


